
Z á p i s n i c a

z 9. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Zemianskom Vrbovku
 konaného dňa  9.12. 2020

___________________________________________________________________

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1. Otvorenie

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zvolala starostka obce Jana Horečná Budinská.
Privítala prítomných poslancov a účastníkov verejnosti (Zuzana Ravsová, trv. bytom
Zemiansky  Vrbovok  č.  16,  Anna  Kyseľová,trv.  bytom  Zemiansky  Vrbovok  č.  1,
Miroslav Kasana, Marek Horečný, trv. bytom Zemiansky Vrbovok č. 34)  oboznámila
prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol poslancom doručený a zverejnený na
úradnej tabuli.

Za overovateľa zápisnice boli určení:

Tomáš Sopko .......................................

Mária Petrovičová ......................................

Za zapisovateľa bola určená: Martina Alemanová

V úvode  starostka  obce  konštatovala,  že  za  prítomnosti  3  poslancov  je  obecné
zastupiteľstvo uznášania schopné. Oboznámila prítomných s programom rokovania
a  aj  vzhľadom  na  protipandemické  opatrenia  sa  celé  zastupiteľstvo  konalo  za
prítomnosti  verejnosti.  Poslanci  zmenu program schválili,  nebolo potrebné doplniť
žiadny bod rokovania.
V ďalšom bode rokovania vyzvala starostka obce hospodárku p. Alemanovú, ktorá
predniesla stavy účtov v súvislosti s kráteným rozpočtom zo strany štátu, ďalej p.
hospodárka predstavila návrh na úpravu rozpočtového opatrenia č. 4/2020. Poslanci
prednesený návrh schválili.
Hospodárka  obce  informovala  prítomných  o stave  finančných  prostriedkov  a tiež
o platení daní a poplatkov v obci, najmä k občanom a rodinám, ktoré majú voči obci
podlžnosti  a ktorí  si  vo vzťahu k obci  neplnia základné povinnosti,  platenie daní,
poplatkov za KO a vodu.
Na  základe  skutočností  bol  pripravený  aj  návrh  úpravy  rozpočtu  na  rok  2020.
Hospodárka  prítomných  informovala  o navrhovaných  položkách.  Keďže  poslanci
nemali  na doplnenie do rozpočtu, návrh rozpočtu na rok 2020 bol schválený. Na
návrh  hospodárky  poslanci  odsúhlasili,  že  obec  nebude  schvaľovať  programový
rozpočet na rok 2021 a ani na ďalšie roky.

Starostka ďalej otvorila diskusiu.



VODA
V obci postupne dochádza k oprave, vybudovávaniu a osadzovania vodovodných
šácht a pribudli  domácnosti  s vodomermi.  O to jednoduchšie sa bude vykonávať
odpočet  spotreby  vody.  Vodomer  nebude  nikomu  odpustený,  po  presadený
poslaneckého návrhu a celkový stav v spoločnosti  okolo pandémie je možné ich
montovať do 30.4.2021, je to posledný dátum a každý si to rieši si vo vlastnej réžii.
Starostka vyzvala obyvateľov k zodpovednosti a dokončenia vodomerných šácht na
osadenie  meračov  s  tým,  že  upozornila  na  nedodržanie  zákona  a  následných
reštrikciách  voči  tým  domácnostiam,  kde  merače  nebudú  osadené,  pretože
dochádza zo strany občanov k porušeniu troch VZN – z roku 2012, 2016 a aj z roku
2019 – prijatým týmto zastupiteľstvom.  Pre všetky domácnosti sa budú riešiť nové
zmluvy o odbere vody so značením čísla vodomeru.
Pán  Kasana  informoval,  že  majú  na  družstve  vyvŕtanú  novú  studňu  a  že
pravdepodobne neovplyvňuje obecný vrt.  Uviedol,  že obecná studňa nebola dlho
čistená a že je zanesená.
Pani  hospodárka  uviedla,  že  do  konca  roka  je  potrebné  urobiť  odpočet  vody  a
vyúčtovanie. Obyvatelia majú povinnosť zaplatiť za vodu do konca januára 2021.
Ďalej  pani  hospodárka  uviedla,  že  do  4.  februára  je  potrebné  poslať  štatistické
hlásenia.

DANE
Pani hospodárka uviedla,  že obyvatelia neplatia dane. Tým má obec obmedzené
možnosti v plánovaní a poprosila poslancov, aby informovali obyvateľov, že dane sa
každoročne platia vždy do 31. marca. Nie je možné, aby v decembri neboli uhradené
dane za predchádzajúce štyri roky.

ODPADY
Starostka pripomenula novelu zákona o povinnostiach likvidácie BRKO, teda mať
povinne kompostéry je výhoda, no kompostéry musí mať každá jedna domácnosť a
musí sa to  spoločne deklarovať za celú obec.  Ak niekto nechce mať kompostér,
môže si objednať jeho vývoz, Pedersen ho zabezpečí za +100 eur ročne/42 týždňov.
K téme odpadov starostka opäť dôrazne žiadala o dôslednejšie separovanie a snahe
nevytvárať žiaden komunálny odpad, pretože sa ceny vývozu KO budú ku koncu
roka 2021 opäť zvyšovať. Je nutné viac triediť pre možnosť riešenia grantov, ale
separácia musí dosahovať aspoň 30%. 

PROJEKTY
Dlhodobý projekt Rekonštrukcie kultúrneho domu je vo finálnej fázy kontroly na PPA,
v máji 2020 bola doručená písomná žiadosť vysúťaženého dodávateľa o odstúpení
od  Zmluvy.  Na  základe  tekto  skutočnosti  bolo  nutné  požiadať  PPA o  možnosť
nového vysúťaženia dodávateľa cez verejné obstarávanie, nové VO bolo dokončené
a zaslané na PPA 26.6.2020, kde sme 30.7.2020 dostali pripomienky. Jednou z nich
bola závažná vec a to, že skočilo platnosť stavebné povolenie. Za 20 pracovných dní
bolo  dňa  26.8.2020  na  PPA zaslaná  vyžiadaná  dokumentácia,  opäť  sa  kontrola
natiahla  a dňa 19.9.2020 bola  obec požiadaná o posledné úpravy,  jedno čestné
prehlásenie  o  neexistujúcom konflikte  záujmov a  vysvetlení  chybných  položiek  v
krycom  liste  rozpočtu.  Tieto  dokumenty  sa  odoslali  do  konca  septembra.  Po
poslednej kontrole PPA a doručení súhlasného stanoviska, ktoré ešte stále neprišlo,



starostka  dotazovala  kompetentných  na  PPA,  konkrétna  p.  RNDr.  Ľubomíru
Mancošovú,  riaditeľku  odboru  dodatkov  a  zmlúv,  dôjde  k  podpisu  Zmluvy  s
dodávateľom a za 120 dní by mala byť hotová rekonštrukcia. Ďalej starostka uviedla,
akým spôsobom budeme projekt financovať a prečo je potrebné brať medziúver, čo
už vysvetlila aj p. hospodárka v časti úpravy rozpočtu.
O  rekonštrukcii  Domu  smútku starostka  povedala,  že  od  minula  nastal  posun
dotknutí  zaslali  kladné  stanoviská,  čakáme  ešte  na  stanovisko  SPF,  kde  sa
doručovala  celá  projektová dokumentácia  z  roku 1991 a  postupujeme žiadosť  o
vyňatie.
Rekonštrukcia cesty k cintorínu si vyžaduje rozsiahlejší projekt, momentálne podľa
stavu financií,  opäť prieskum trhu, to ča sa dá urobiť je požiadať o  geometrické
zameranie, vytvoria sa geometrické plány, ku každému vlastníkovi sa vystaví výmera
zabratá  obcou,  pozve  sa  Znalec.  Obyvatelia  mali  výhrady  ku  koseniu  cintorína.
Starostka poďakovala p. Kyseľovej a p. Sečkárovej za upratanie pred dušičkami, aj
keď úlohou bola poverená p. poslankyňa Kučeráková. Starostka uviedla, že v roku
2019 organizovala kosenie cintorína 6x a v roku 2020 bol cintorín pokosený 2x, preto
je na mieste otázka načo máme správcu. Prízvukovala, že kosenie nie je úlohou
starostky,  ale  všetkých  občanov  a  do  brigády  sa  môže  zapojiť  každý  občan.
Starostka má na strosti materiál potrebný k úpravam, finančné zabezpečenie ostatné
si zorganizuje správca alebo organizátor brigády.

Pán Kasana sa zaujímal, aké rozvojové projekty obec rieši, či má záujem priťahovať
do obce rodiny s malými deťmi, pretože inak dedina zanikne. Starostka reagovala
tým, že takáto predikcia je odvážna a že obec má svoj potenciál, ktorý sa dá riešiť
jedine spoluprácou a projektami.
 
Sčítanie obyvateľov 2021 prebehne v dobe od 15. februára 2021 do 31. marca 2021
Obyvateľ bude mať na sčítanie sa šesť kalendárnych týždňov. Obyvateľ sa sčíta sám
alebo bude sčítaný zákonným zástupcom, prípadne blízkou osobou prostredníctvom
online aplikácie v pohodlí domova – na vlastnom počítači, mobile, tablete či na inom
elektronickom zariadení.  Ak  obyvateľ  nemá žiadne  elektronické  zariadenie  môže
použiť zariadenie umiestnené na najbližšom kontaktnom mieste. Obyvateľ môže tiež
využiť  službu  asistenta  sčítania.  Asistent  sčítania  bude  pôsobiť  ako  stacionárny
asistent  sčítania  na  kontaktnom  mieste,  v  zariadeniach  a  ako  mobilný  asistent
vykonávajúci sčítanie obyvateľov v teréne na požiadanie obyvateľa.

Po vyčerpaní všetkých bodov starostka obce ukončila zasadnutie, popriala všetkým
príjemný zvyšok roka, oddych v kruhu najbližších a priateľov, veľa pozitívnej energie
a načerpania síl do ďalšej spoločnej práce v novom roku 2021.

Jana Horečná Budinská, 

starostka obce



Obecné zastupiteľstvo PRIJALO A schválilo nasledovné uznesenia

Uznesenie č. 13/2020
Schvaľuje úpravu rozpočtu 4/2020

ZA: 3 PROTI:0 ZDRŽAL SA:0

Uznesenie č. 14/2020
Schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2021 s vyhliadkou na roky 2022-2023.

ZA: 3 PROTI:0 ZDRŽAL SA:0

Uznesenie č. 15/2020
Schvaľuje, že obec nebude schvaľovať programový rozpočet na rok 2021 a ani na 
ďalšie roky.

ZA: 3 PROTI:0 ZDRŽAL SA:0

Jana Horečná Budinská

starostka obce


